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BLIN PITA POSTOJI LI RJEÅ ENJE ZA PROBLEM NA Å EHITLUCIMA: Da li se mogla izbje&#263;i nesre&#263;a koja je zadesila Vanju Å ljivar?
31/03/2011 13:46 by Administrator

 Vanja Å ljivar proÅ¡le sedmice je povrijeÄ‘ena dok je Å¡etala na  Å ehitlucima/Banj brdu, kada ju je udario nesavjesni
biciklista, Ä•iji  identitet banjaluÄ•ka policija nije otkrila, jer je rijeÄ• o maloljetnom  licu.Â 

BLIN MAGAZIN istraÅ¾uje hoÄ‡e li nesretni sluÄ•aj biti povod da znak  zabrane za bicikliste ostane na tom mjestu,
odnosno postoji li rjeÅ¡enje u  kojem Ä‡e i pjeÅ¡aci i biciklisti moÄ‡i uÅ¾ivati u prirodi na  najpopularnijem banjaluÄ•kom
izletiÅ¡tu ne ometajuÄ‡i jedni druge.    
 
 Pripremili: Suzana VUKMIR, Miroslav AJDER
 
 Drugarica povrijeÄ‘ene Vanje Å ljivar, Andrea Ä•onliÄ‡, za BLIN kaÅ¾e da je Vanja teÅ¡ko povrijeÄ‘ena, te da je izaÅ¡la
iz bolnice i da mora da miruje.
 
 -  U gipsu su jojÂ  glava, vrat, lijeva ruka i trup. U bolnici je dobijala  infuzije protiv bolova, teÅ¡ko jede, boli je vilica,
uglavnom kaÅ¡astu  hranu za
 sad â€“ rekla je Ä•onliÄ‡eva.
 
 Iz banjaluÄ•kog Centra javne  bezbjednosti saopÅ¡tili su da je lice koje je izazvalo ovu nesreÄ‡u  maloljetno, te da Ä‡e
se protiv njega, ukoliko ljekari utvrde da je rijeÄ•  o lakÅ¡oj povredi kod Å ljivareve, pokrenuti prekrÅ¡ajni postupak, a 
ukoliko se utvrdi da je rijeÄ• o teÅ¾oj povredi, nadleÅ¾nima Ä‡e biti  podnesena kriviÄ•na prijava.
 
 Ovaj problem bio je nadleÅ¾nima poznat  od ranije. Ekipa BLIN MAGAZINA pitala je koordinatora aktivnosti Centra  za
Å¾ivotnu sredinu Tihomira DakiÄ‡a kako je moguÄ‡e  rijeÅ¡titi ovaj problem koji smeta pjeÅ¡acima i biciklistima da
podjednako  uÅ¾ivaju u prirodi na Å ehitlucima ne smetajuÄ‡i jedni drugima. 
 
 DakiÄ‡  tvrdi da su do sada sa Administrativnom sluÅ¾bom Grada imali nekoliko  razgovora o skidanju zabrane za
bicikliste na Å ehitlucima/Banj brdu, te  da je planirano da se ove sedmice odrÅ¾i radni sastanak gdje bi bili  pozvani
ljudi sa iskustvom iz oblasti promovisanja biciklizma,  arhitekture, urbanizma i saobraÄ‡aja.
 
 - RjeÅ¡enje smo dali joÅ¡  proÅ¡le godine, ne samo mi, veÄ‡ i dosta graÄ‘ana Banjaluke koji su svoje  komentare
ostavili na internet stranici Grada. ZaÅ¡to se nije krenulo  ranije sa rjeÅ¡avanjem ovog problema, joÅ¡ uvijek nam nije
jasno.  PosmatrajuÄ‡i poslednjih 15 godina u Å¡ta nam se grad pretvara, vidimo da  su skoro sve javne povrÅ¡ine
pretvorene u poslovno-stambene objekte kao  Å¡to je igraliÅ¡te 'ÄŒajaveca', specijalne skupe projekte koje veoma malo
 ljudi koristi, na primjer 'AQUANA', Park 'Mladen StojanoviÄ‡' kojeg  planiraju da osavremene, Ä•itajte dobetoniraju i
sliÄ•no. Kako je sve viÅ¡e  ljudi koji Å¾ele da se bave rekreacijiom i sportom u slobodno vrijeme,  cesta ka Spomeniku
je jedina na kojoj nemate saobraÄ‡aj uslovno reÄ•eno,  tako da je ovo neÅ¡to Å¡to sam i oÄ•ekivao da Ä‡e se deÅ¡avati
â€“ rekao je  DakiÄ‡. 
 
 Smatra  da je nepotrebno tjerati jednu grupu graÄ‘ana koji vole da voze bicikl  uzbrdo i tamo gdje je mirno i tiho, gdje
nema automobila i gdje ne  strijepe da Ä‡e ih neko 'pokupiti'. Bicikliste tjeraju sa saobraÄ‡ajnica,  priÄ•a DakiÄ‡, a sada
ih tjeraju i sa jedinog mjesta gdje su mogli mirno  da voze.
 
 - Kako neki kaÅ¾u 'budala Ä‡e uvijek biti', tako da smo  ovu situaciju na Banj brdu mogli izbjeÄ‡i svi zajedno, ali
svakako da  najveÄ‡u odgovornost snosi Grad, jer kako i samo vidimo postavljanje  znaka nije otjerao 'budale' sa te
ceste, ali je otjerao veliki broj  graÄ‘ana â€“ kazao je potaknut nemilim dogaÄ‘ajem od prije nekoliko dana  kada je
Å ljivarevu udario nesavjesni biciklista na najpoznatijem  banjaluÄ•kom izletiÅ¡tu.
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 DakiÄ‡ smatra da se u ovoj i sliÄ•nim  situacijama ne smije pristupati donoÅ¡enjem zabrana, veÄ‡ regulisanjem 
potreba. Nije dovoljno samo postaviti znak, kaÅ¾e, te pomisliti da je  situacija rijeÅ¡ena.
 
 - Kako vidimo, nesreÄ‡a se dogodila, iako  veliki broj 'normalnih' biciklista ne ide viÅ¡e gore. Nakon Å¡to se vrate 
bicikisti na Banj brdo, posao nije gotov, tek onda treba da se svi  zajedno ukljuÄ•imo zajedno sa Gradom da navikavamo
ljude i podiÅ¾emo  svijest graÄ‘ana o dijeljenju javnih povrÅ¡ina sliÄ•nim grupama. Nepravedno  je i besmisleno stavljati
bicikliste u istu grupu sa automobilima, kada  znamo koliko dobrog donose ljudi koji voze bicikl. Prije svega,  zdraviji su,
Å¡tedljiviji, brinu o Å¾ivotnoj sredini, vole prirodu i vole  druge ljude â€“ istiÄ•e.
 
 Ukoliko Grad Å¾eli da ima grad mladih i  sporta, rekao je, onda mora malo i da uloÅ¾i svojih resursa, pri Ä•emu ne 
mislim samo na novac, veÄ‡ na to da ljudi koji su tamo zaposleni rade  svoj posao.
 
 PR Administrativne sluÅ¾be Grada Milenko Å ajiÄ‡  za BLIN MAGAZIN potvrÄ‘uje da zabrana voÅ¾nje biciklistima na 
Å ehitlucima/Banj brdu ostaje na snazi do daljenjeg, jer je cilj  omoguÄ‡iti bezbjednost za sve uÄ•esnike u saobraÄ‡aju.
 
 - Zabrana  ostaje na snazi i sada se pokazalo da smo ranije bili u pravu. Zabranili  prolaz motornim vozilima i biciklima
zbog bezbjednosti pjeÅ¡aka, jer su  se i ranije deÅ¡avali incidenti. Ne znam Å¡ta Ä‡e se dalje deÅ¡avati u  buduÄ‡nosti,
znam samo da zabrana ostaje dok se ne obezbjede uslovi kako  bi se oni koji Å¾ive gore i voze do svojih kuÄ‡a
automobilima iskljuÄ•ili  iz saobraÄ‡aja â€“ zakljuÄ•io je Å ajiÄ‡.
 
 Izvor vijesti: BLIN MAGAZIN
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